
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 27 november 2023 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Marlene Erlandsson, Tomas Erlandsson, Janne 

Olsson, Markus Pettersson, Thomas Reinhag och Gullbritt Thorsell. 

Frånvarande: Annika Ekström. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 102 179 kronor. Inkluderar kommande 

fakturainbetalning via Fort Knox till Tele 2. 

Ännu återstår tid för våra abonnenter att betala sin faktura för kommande 

kvartal. 

Antalet medlemmar är idag 194 st. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte legat på 

i genomsnitt drygt 1 500 st. per månad. 

5. Fortnox kan nu erbjuda e-fakturor. Just nu fungerar det endast gentemot 
Handelsbanken. Marlene ser till att vi får möjlighet att utnyttja även andra 

banker. När detta är ordnat skall vi gå ut med information på hemsidan. 

6. Tivo-boxen finns ej längre att beställa i Tele2´s utbud. I stället erbjuder 
Tele2 sin egen produkt, en s.k. TVHub. När nuvarande Tivo-box går sönder 

skall våra abonnenter beställa en inspelningsbar Hub i stället utan avgift. En 

ny fjärrkontroll ingår då, men den saknar kanalsiffror.  

Det finns möjlighet att beställa en annan fjärrkontroll med kanalsiffror, men 

den får man betala extra för.  

Tivo-boxen skall återsändas till Tele2.  

Inspelningar gjorda med Tivo-boxen går förlorade när den inte längre går att 

använda. 

Thomas R ber Valter komplettera vår info om detta på vår hemsida. 

7. Vi ses tisdagen den 5 december 2023 kl. 17.00 på Restaurang 

Magasinet i Fårösund för att äta vår årliga middag. 

8. Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 12 mars 2024 kl. 17.00.  
 

9. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Janne Olsson/Ordf.  


